

Notulen MR-vergadering maandag 22 oktober 2007

Aanwezig: E. Plegt, L. Stroot, J. Mensink, M. Fischer,  
A. Kroezen, en I. Leferink.

Afwezig: J. Gerritsen, M. Volmerink, P. Boer met kennisgeving.

Opening: Edwin opent de vergadering om 20.00 uur met een welkom aan Marlize Fischer.  
Zij vervangt Paul Boer vanavond namens de directie.

Vaststellen agenda: Toegevoegd wordt: Schema MR en taakverdelingen.  
Frequentie vergaderingen.

Notulen 8 oktober 2007: goedgekeurd..

Ingekomen stukken/leesmap:  
geen

#### Drinken op school:

We nemen vraag voor vraag de reacties van de klankbordgroep door:

1. Vindt u het belangrijk dat kinderen tussendoor drinken?  
Ja, op een na vinden alle ouders dit belangrijk. Zelfs worden er adviezen gegeven welk moment van de dag het beste zou kunnen zijn.
2. Moet hier een vast “drinkmoment” voor in de klas gehouden worden?  
Ja, hier is iedereen het over eens.
3. Moeten kinderen water drinken?  
Ja, mits dit hygiënisch goed te organiseren is.
4. Mogen kinderen ook zelf drinken van huis meenemen?  
De meerderheid is tegen het meenemen van drinken en/of vinden dit niet nodig en/of voorzien hiermee problemen.
5. Welk drinken mag, en wat is verboden?  
Over het algemeen kunnen we stellen dat het geen koolzuurhoudende drankjes moeten worden en dat de meerderheid water noemt.

Conclusie: Er moet een vast drinkmoment komen, waarin alleen water gedronken mag worden. Dit alles moet wel hygiënisch verantwoord zijn. We stellen voor om bij Ikea 500 bekers te kopen (6 voor 1 euro) en de naam van het kind op de beker te zetten. Elke groep moet ook een afwasborstel, afwasmiddel en een theedoek krijgen. In principe kun je de bekers dan afspoelen en 1 x per week afwassen. Dit kunnen de hulpjes van die week doen.

Dit voorstel gaat naar de directie en bouwcoördinatoren. Zij zullen dit in de bouw bespreken op 19 november. Omdat dit alles niet haalbaar is per 1 november aangezien het team haar mening nog moet geven, stellen we voor om een proefperiode in te stellen per 1 januari 2008 tot aan de voorjaarsvakantie. Daarna volgt er een evaluatie. Het drinkmoment zal vastgesteld worden voor het speelkwartier.

#### Formatieplan 2008/2009

Willen we dit jaar over de formatie praten of gaan we de begroting doornemen.

We beseffen dat we geen invloed kunnen uitoefenen op het formatieplan. De MR wil wel graag geïnformeerd worden of de plannen ook zo uitgevoerd worden zoals ze op papier staan. Dit met de bedoeling om te kijken of de uren wel ten goede komen van het kind.

Ook hebben we vorig jaar de risico-inventarisering en de begroting op de agenda gezet voor dit jaar. Willen we deze punten ook allemaal bespreken dit jaar of bereiken we meer door het schoolplan/schoolgids onder de loep te nemen?

Hebben we er recht op om de begroting tijdig in te zien? We hebben na 2004 geen begroting meer gekregen. Graag willen we de visie achter de begroting weten. Marlize vraagt de directie om ons inzage te geven in deze begroting. We plannen vast een extra vergadering op 3 december mits we inzage krijgen in deze begroting.

#### Communicatie OR:

We hebben ons plan doorgegeven aan de OR, zij zullen dit op hun volgende vergadering behandelen.

#### Taakverdeling:

We nemen even de huidige taakverdeling door en merken op dat Lucy te zwaar belast is. Ons voorstel is om haar zitting in de nieuwbouwcommissie over te dragen aan Jos Mensink. De afspraak is dat de MR betrokken wordt in die besprekingen vanaf het moment dat de vergaderingen over de bouw gaan. Edwin vraagt de directie om Jos uit te nodigen wanneer het zover is.

Aangezien Manon binnenkort met verlof gaat vragen we ons af wie haar taak (GMR) waar gaat nemen. Misschien moet er toch een extra leerkracht bijkomen die dan evt. ook deze taak zal invullen. Ineke vraagt de bouwcoördinatoren opnieuw in de bouw te vragen wie hier interesse voor heeft.

Komt er een schoolgidscommissie vanuit het team? Dit zal dit schooljaar bekend worden. Zo ja, dan willen we graag een MR-lid bij deze commissie.

#### Mededelingen:

Geen

#### Verslag voor de nieuwsbrief:

Het verslag van de vorige vergadering zal in de nieuwsbrief geplaatst worden door Marlize.

#### Rondvraag:

Lucy vraagt of er al overleg met Alex is geweest over een aan te maken account (o.i.d.) Voor de MR. Dit is nog niet gebeurd. Ineke gaat dit alsnog doen.

Sluiting: 22.30 uur.

Groeten, Ineke Leferink  
Secretaris





